

OF THE TABLE OF COURT TERMS.

THE following table exhibits, at one view, all the court Terms and Sessions of the Peace, for the different Districts throughout the Province.

Look at the left hand of the table for the Court whose terms you wish to find out; and in the same line, towards the right hand, you will find the days of its meeting and rising, in each of the months marked at the top of the table, exactly over said days. The first number in the square is the day of meeting, the second the day on which the court ends.

TABLE DES TERMS DE COUR.

LA table suivante montre, au premier coup d'œil, tous les terms de Cour et Sessions de la Paix, dans les différents Districts de la province.

Pour la cour dont vous désirez trouver les terms, regarder à main gauche de la table : et dans la même ligne, en allant à main droite, vous trouverez les jours qu'elle commence et qu'elle finit dans chacun des mois marqués au haut de la table, exactement au-dessus des dits jours. Le premier nombre dans le quarré, désigne le jour que la cour commence, et le second celui où elle finit.

CIVIL

Cour
King

Quar

Ki

Crim
Civil
Ditté

Quar

Ki

Crim
Prov

Quar

Prov